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P R O T O K Ó Ł   NR  IV.2019 

z Sesji Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska  

odbytej w dniu 20 lutego 2019 roku  
   

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Dąbrowa Chełmińska.  

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Kaczor o godzinie 10.00 otworzył Sesję i po powitaniu 

radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy              

15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum 

władne do podejmowania prawomocnych decyzji. (Listy obecności radnych i gości stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu). 

Radny Karol Szczęsny nieobecny  

Protokolant: Barbara Piórkowska  

 

W Sesji udział wzięli:  

-  Radni Rady Gminy wg listy obecności,  

-  Radosław Ciechacki - Wójt Gminy,  

-  Dorota Kraska-Wadych – Sekretarz Gminy,  

-  Michał Lipiński – Radca Prawny,  

-  Małgorzata Sadurska – Kierownik CUW,  

-  Barbara Kapanowska – Kierownik GOPS, 

-  Sołtysi i zaproszeni goście wg listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej postawił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o 

następujący punkt:  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego 

wyborów sołtysa Sołectwa Dąbrowa Chełmińska oraz członków Rady Sołeckiej Sołectwa 

Dąbrowa Chełmińska. Poinformował, że poszczególne komisie zapoznały się z projektem 

uchwały.  

Wójt Gminy postawił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujący punkt: 

projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego Bydgoszcz - Północ w Bydgoszczy na uchwałę Nr 

XXV.214.2016 Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

Poprosił o 15 min przerwy przed rozpatrywaniem tego punktu, żeby komisje mogły się 

zapoznać z pismem. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie w/w punktów do porządku 

obrad IV Sesji Rady Gminy. 
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Rada Gminy przy obecności czternastu  radnych, przy czternastu głosach „za” jednogłośnie 

przyjęła zaproponowane rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

30. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów 

sołtysa Sołectwa Dąbrowa Chełmińska oraz członków Rady Sołeckiej Sołectwa Dąbrowa 

Chełmińska. 

31. Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego Bydgoszcz - Północ w Bydgoszczy na uchwałę Nr 

XXV.214.2016 Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

Rada Gminy obradowała według następującego porządku: 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy na temat podejmowanych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

6. Sprawozdanie z działalności GOPS w Dąbrowie Chełmińskiej za 2018 r. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny na terenie Gminy 

Dąbrowa Chełmińska za 2018 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2018. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Dąbrowa 

Chełmińska.  

10. Sprawozdanie z realizacji Strategii  Rozwoju Gminy Dąbrowa Chełmińska – zdania 

wykonane w 2018 roku.  

11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Czarże na lata 

2018-2028. 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia. 

13.  Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie Województwu 

Kujawsko – Pomorskiemu infrastruktury drogowej w postaci chodnika wybudowanego 

w ramach realizacji inwestycji pn. „ Budowa chodnika wraz zapewnieniem komunikacji 

rowerzystom z drogi podporządkowanej w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 551 relacji 

Strzyżawa - Wąbrzeźno od km 3+841 do 3+919 dł. 78 m w miejscowości Nowy Dwór”. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie Województwu 

Kujawsko – Pomorskiemu infrastruktury drogowej w postaci chodnika wybudowanego 
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w ramach realizacji inwestycji pn. „Budowa chodnika w pasie drogi wojewódzkiej nr 

551  w miejscowości Ostromecko”. 

15. Projekt uchwały w sprawie  udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, znajdujących się 

na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

16. Projekt uchwały w sprawie modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 2019 

roku. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej na 

terenie gminy Dąbrowa Chełmińska.  

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych na 

terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska.   

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom fizycznym 

będącym współwłaścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych, lokali 

mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowym od jednorazowej opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.    

21. Projekt uchwały w sprawie poboru od osób fizycznych podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

22.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz   zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska na 

2019 rok.  

23. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dąbrowie Chełmińskiej.  

24. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2019 rok.  

25. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2019 rok. 

26. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2019-2029.  

27. Wniosek w sprawie podwyższenia wynagrodzeń zasadniczych nauczycieli, 

wychowawców, innych pracowników pedagogicznych i pracowników 

niepedagogicznych zatrudnionych w szkołach.  

28. Wniosek w sprawie ustalenia nowej lokalizacji zbiórki dzieci dowożonych do szkoły.  

29. Przyjęcie planu pracy Komisji Rady Gminy na 2019 rok. 
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30. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów 

sołtysa Sołectwa Dąbrowa Chełmińska oraz członków Rady Sołeckiej Sołectwa 

Dąbrowa Chełmińska. 

31. Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego Bydgoszcz - Północ w Bydgoszczy na 

uchwałę Nr XXV.214.2016 Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska z dnia 29 grudnia 2016 r. 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dąbrowa 

Chełmińska. 

32. Przyjęcie informacji z prac Komisji Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

33. Odpowiedzi na interpelacje, sprawy różne. 

34. Zakończenie obrad. 

 

ad.1. Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie                           

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego                         

15 radnych stanowi quorum władne do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

ad.2. Rada Gminy przy trzynastu głosach „za” i jednym wstrzymującym powołała Radną 

Elżbietę Galant na sekretarza obrad.  Radna wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  

  

ad.3. Do protokołu z III Sesji Rady Gminy uwag nie wniesiono. Rada Gminy jednogłośnie 

przyjęła protokół z III Sesji.   

 

ad.4. Wójt Gminy przedstawił informację na temat podejmowanych działań w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem głosów w dyskusji poddał pod głosowanie 

w/w informację. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu  

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła informację Wójta Gminy na temat podejmowanych 

działań w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.5. W punkcie interpelacje, zapytania i wolne wnioski nie poruszono żadnych kwestii. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym, nie wpłynęły 

żadne  petycje i wnioski.  
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ad.6. W dyskusji nad sprawozdaniem  z działalności GOPS w Dąbrowie Chełmińskiej za 2018 

rok, głos zabrali: 

Barbara Kapanowska – Kierownik GOPS przedstawiła szczegółowe informacje na temat 

działalności jednostki, w tym o stanie zatrudnienia, udzielonych świadczeniach. Dodała, że 

poprawia się sytuacja finansowa rodzin, w związku z czym przekraczają kryterium dochodowe. 

Program „dobry start” został sprawnie zrealizowany.  

W odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, poinformowała, że szacunki które były prowadzone w czerwcu odbiegały o 266 

uczniów. Różnica może wynikać z faktu, iż uczniowie nie są zameldowani w naszej Gminie. 

Poinformowała, że w roku 2018 była świadczona pomoc niefinansowa w postaci produktów 

żywnościowych. Przedstawiła potrzeby jednostki. Wskazała, że coraz więcej osób trafia do 

domów pomocy społecznej, podwyższają się stawki za pobyt, w związku z czym będą 

potrzebne dodatkowe środki finansowe. Wskazała na skromne warunki lokalowe i zwróciła się 

z prośbą o zainstalowanie monitoringu przed budynkiem GOPS. 

Przewodniczący Komisji przestawili pozytywne opinie dla w/w informacji.  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał sprawozdanie pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności GOPS w Dąbrowie 

Chełmińskiej za 2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.7. W dyskusji nad sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny na terenie 

Gminy Dąbrowa Chełmińska za 2018 r., głos zabrali: 

Barbara Kapanowska - Kierownik GOPS poinformowała, że ramach wspierania rodziny Gmina 

ponosi wydatki za dzieci umieszczane w pieczy zastępczej oraz domach dziecka. 

Poinformowała, że w jednostce zatrudniono asystenta rodziny – panią Hannę Szczęsną, która 

jest osobą z ogromnym doświadczeniem. 

Hanna Szczęsna - asystent rodziny przedstawiła informacje na temat podejmowanych zadań i 

współpracy z rodzinami. Dodała, że współpraca z rodziną odbywa się za pomocą wejść w 

środowisko, w miejscu wskazanym przez rodzinę lub w miejscu zamieszkania. Dwie rodziny 

zostały objęte pomocą na podstawie wyroków sądu, pozostałe - za zgodą zainteresowanych. 

Przewodniczący Komisji przestawili następujące stanowiska Komisji: 

Komisja Rewizyjna oraz Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych nie zajęły 

stanowiska w sprawie w/w informacji. 

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska przyjęła informację. 
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Wójt Gminy podziękował asystentowi za zaangażowanie w realizację zadań, które umożliwiają 

rodzinom samodzielne funkcjonowanie.  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał sprawozdanie pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska za 2018 r., które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

ad.8. W dyskusji nad sprawozdaniem z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2018, 

głos zabrali: 

Monika Zakórzewska – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego przedstawiła zadania 

Zespołu oraz poinformowała, że w ubiegłym roku na terenie Gminy założono osiemnaście 

niebieskich kart. W czternastu przypadkach procedura została zakończona. Dodała, że 

niebieska karta nie może być wycofana. Zespół bada sytuację rodziny i w wyniku różnych 

czynności podejmuje decyzję czy tę kartę zamknąć. Często osoby nie podejmują współpracy z 

Zespołem. Dodała, że członkowie Zespołu są zadowoleni z efektów swojej pracy. Często 

problemy zgłaszane są do prokuratury, której efektywność jest znikoma. Zespół ściśle 

współpracuje z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz zatrudnia 

psychologa. 

Wójt Gminy podziękował Przewodniczącej Zespołu, która zajmuje się dokumentacją oraz 

Zespołowi za współpracę. Złożył podziękowania dla Kierownik GOPS, która  współorganizuje 

pracę Zespołu. Wskazał, że koszt pobytu jednego podopiecznego w domu pomocy społecznej 

wynosi miesięcznie około 3 000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji poinformowali, że Komisje zapoznały się z informacją. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał w/w informację pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego 

za rok 2018. , która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.9. W dyskusji nad sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 
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Wójt Gminy poinformował, że drugi rok z rzędu nauczyciele stażyści osiągnęli wymagane 

średnie i  nikomu nie będą przysługiwały dopłaty. 

Przewodniczący Komisji przedstawili następujące stanowiska Komisji Rady Gminy: 

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska nie zajęła stanowiska w 

sprawie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowały w/w sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał sprawozdanie pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Dąbrowa Chełmińska, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.10. W dyskusji nad sprawozdaniem z realizacji Strategii  Rozwoju Gminy Dąbrowa 

Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że wypełniając obowiązek wynikający z samej strategii 

przedstawia rozliczenie za rok ubiegły. Dodał, że najwięcej środków finansowych 

przeznaczono na drogi w Czarżu.  

Przewodniczący Komisji poinformowali, że Komisje Rady Gminy jednogłośnie przyjęły w/w 

sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał sprawozdanie pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie  przyjęła sprawozdanie z realizacji Strategii  Rozwoju Gminy 

Dąbrowa Chełmińska, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.11. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Czarże na lata 2018-2028, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że jest to plan strategiczny na szczeblu miejscowości, który jest 

opracowywany przez samych mieszkańców, zatwierdzany przez zebranie wiejskie i 

przekazywany do Rady Gminy. Okres trwałości planu wynosi 10 lat. Dotychczasowy 

dokument stracił ważność.  Wójt dodał, że w związku z możliwością pozyskania środków 
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zewnętrznych pojawiła się konieczność uchwalenia planu odnowy miejscowości. Powiedział, 

że takie plany były przyjmowane w wielu miejscowościach.  

Przewodniczący Komisji poinformowali, że Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały 

w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w glosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.33.2019 w sprawie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Czarże na lata 2018-2028, która stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

ad.12. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, głos zabrali: 

Barbara Kapanowska - Kierownik GOPS poinformowała, że jednym z zadań Ośrodka jest 

chronienie mieszkańców gminy. Ośrodki wsparcia to m.in. schroniska. Kompetencje do 

ustalenia odpłatności ma wyłącznie Rada Gminy. Osoby które spełniają kryterium dochodowe 

z pomocy społecznej są tam umieszczane nieodpłatnie. Przez ostatnie 2 lata nikt nie został 

umieszczony w ośrodku wsparcia, mamy 1 osobę bezdomną na terenie Gminy, z tym, że nie 

wyraziła zgody na umieszczenie w ośrodku.  

Przewodniczący Komisji poinformowali, że Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały 

w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.34.2019 w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

ad.13. W dyskusji nad projektem uchwały  sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie Województwu Kujawsko – Pomorskiemu infrastruktury drogowej w postaci 

chodnika wybudowanego w ramach realizacji inwestycji pn. „Budowa chodnika wraz 

zapewnieniem komunikacji rowerzystom z drogi podporządkowanej w ciągu drogi 

wojewódzkiej Nr 551 relacji Strzyżawa - Wąbrzeźno od km 3+841 do 3+919 dł. 78 m w 

miejscowości Nowy Dwór”,  głos zabrali: 
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Wójt Gminy poinformował, że w ramach porozumienia w ubiegłym roku przedmiotowa 

inwestycja była realizowana. Obecnie chodnik należy przekazać właścicielowi. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag  poddał projekt uchwały  pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę  nr IV.35.2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie Województwu Kujawsko – Pomorskiemu infrastruktury drogowej w 

postaci chodnika wybudowanego w ramach realizacji inwestycji pn. „Budowa chodnika wraz 

zapewnieniem komunikacji rowerzystom z drogi podporządkowanej w ciągu drogi 

wojewódzkiej Nr 551 relacji Strzyżawa - Wąbrzeźno od km 3+841 do 3+919 dł. 78 m w 

miejscowości Nowy Dwór”, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.14. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie Województwu Kujawsko – Pomorskiemu infrastruktury drogowej w postaci 

chodnika wybudowanego w ramach realizacji inwestycji pn. „Budowa chodnika w pasie drogi 

wojewódzkiej nr 551  w miejscowości Ostromecko”,  głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że w tym przypadku obowiązuje taka sama procedura, jak w 

punkcie 13. Inwestycja była realizowana w pasie drogi wojewódzkiej nr 551. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem głosów w dyskusji poddał pod głosowanie 

w/w projekt uchwały. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.36.2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie Województwu Kujawsko – Pomorskiemu infrastruktury drogowej w 

postaci chodnika wybudowanego w ramach realizacji inwestycji pn. „Budowa chodnika w 

pasie drogi wojewódzkiej nr 551  w miejscowości Ostromecko”, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

ad.15. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie  udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 
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Wójt Gminy celem wprowadzenia omówił w/w projekt uchwały. W ubiegłym roku wpłynęły 

trzy wnioski. Zaproponował przyznanie dotacji po 20 000 zł dla Parafii Boluminek, Czarże i 

Ostromecko. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.37.2019  w sprawie udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska,   która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.16. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie modernizacji drogi dojazdowej do 

gruntów rolnych w 2019 roku, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że mieliśmy przyjętą drogę do rekultywacji w Czemewie, odbyła się 

kontrola z Urzędu Marszałkowskiego, który zarzucił niespełnienie kryteriów, zbyt  dużo 

terenów leśnych. Zaproponował modernizację drogi gminnej w miejscowości Borki  - 860 mb. 

Czemlewo zostanie zrealizowane w przyszłym roku. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy dwunastu 

głosach „za” i dwóch wstrzymujących podjęła uchwałę nr IV.38.2019  w sprawie modernizacji 

drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 2019 roku,   która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

ad.17. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że będzie wnioskował o połączenie przedmiotowej działki, która 

znajduje się w miejscowości Wałdowo Królewskie z drogą gminną na zasadzie służebności 

przejazdu przez grunty leśne. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  
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Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.39.2019  w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska,   która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.18. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że w miejscowości Mała Kępa znajduje się działka, która nie jest 

połączona z drogą publiczną. Obecnie  jest zgoda na służebność przejazdu. 

Radny Gabriel Zukierski powiedział, iż nie chciałby aby nastąpiły pomówienia, że z tego tytułu 

ponosi jakieś profity. Poinformował, że nieodpłatnie przekazuje swoją nieruchomość na rzecz 

Gminy. 

Wójt Gminy oznajmił, że jeśli Rada Gminy przychyli się do wniosku radnego Zukierskiego, 

poprosi o 5 min przerwy na zmianę projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek radnego Zukierskiego w sprawie 

nieodpłatnego przekazania nieruchomości na rzecz Gminy. 

Rada Gminy przy obecności 14 radnych, przy 13 głosach „za” - jednogłośnie przychyliła się do 

wniosku radnego Zukierskiego. 

Radny Gabriel Zukierski ze względu na swój interes prawny został wyłączony z głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zamianę punktu 18 porządku obrad na 

„projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości” 

 

Rada Gminy przy obecności czternastu radnych, przy trzynastu  głosach „za” - przychyliła się 

do zmiany punktu 18 porządku obrad na „projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości”. 

Radny Gabriel Zukierski ze względu na swój interes prawny został wyłączony z głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag odczytał nowy projekt uchwały i 

poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy trzynastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.40.2019  w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie  nieruchomości,   która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Zukierski wyłączony z głosowania ze względu na interes prawny. 

 



   str. 12 

 

ad.19. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy celem wprowadzenia omówił w/w projekt uchwały. Sprawa dotyczy drogi 

wewnętrznej na Osiedlu Pod Gruszą w miejscowości Ostromecko, która jest własnością 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

Przewodniczący Komisji Rady Gminy przedstawili następujące stanowiska Komisji: 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych negatywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. Widzi możliwość pozytywnego rozpatrzenia sprawy pod warunkiem przekazania 

jednej z działek na rzecz Gminy. 

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska zaproponowała, by 

sprawę odłożyć w czasie.  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały  pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy jednym 

głosie „za” dziesięcioma  przeciwnymi i trzema wstrzymującymi nie podjęła uchwały nr 

IV.41.2019  w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej na 

terenie gminy Dąbrowa Chełmińska, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.20. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie bonifikaty 

osobom fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych, lokali 

mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowym od jednorazowej opłaty za przekształcenie 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, głos zabrali: 

Wójt Gminy zwrócił uwagę, że wszyscy którzy pobudowali budynki na nieruchomościach 

będących w użytkowaniu wieczystym stali się ich właścicielami. Na terenie naszej Gminy nie 

jest to duża skala - trzy bloki, gdzie opłata roczna wynosi od 40-100 zł oraz cztery działki 

budowlane zamieszkałe. Zaapelował o rozwagę i przedstawił koszty opłaty za użytkowanie 

wieczyste przed zastosowaniem bonifikaty. 

Przewodniczący Komisji Rady Gminy przedstawili następujące stanowiska Komisji: 

Komisje Rewizyjna oraz Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych zaproponowały 

zastosowanie 10% bonifikaty. 

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska zaproponowała 

zastosowanie 30% bonifikaty.  

Wójt Gminy dodał, że ta bonifikata będzie obowiązywała tylko w jednym roku. 
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Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag odczytał projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie z uwzględnieniem 10% bonifikaty. 

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy dwunastu 

głosach „za” i dwóch przeciwnych podjęła uchwałę nr IV.42.2019  w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielanie bonifikaty osobom fizycznym będącym właścicielami budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych, lokali mieszkalnych lub spółdzielniom mieszkaniowym od jednorazowej 

opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości,   

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.21. W dyskusji nad projektem uchwały  w sprawie poboru od osób fizycznych podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso, głos zabrali: 

Wójt Gminy celem wprowadzenia omówił w/w projekt uchwały.  

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag odczytał projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.43.2019  w sprawie poboru od osób 

fizycznych podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso,   która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

ad.22. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrowa 

Chełmińska na 2019 rok, głos zabrali: 

Wójt Gminy przedstawił koszty realizacji programu Ochrony nad zwierzętami i podejmowane 

działania. Złożył podziękowania dla Inspektor ds. ochrony Środowiska, która podejmuje 

działania odszukiwania właścicieli i organizowania adopcji. Problem nasila się w okresach 

świątecznych i wakacyjnych. Z 80% udaje się przeznaczyć do adopcji. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  
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Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.44.2019  w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz   zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Dąbrowa Chełmińska na 2019 rok,  która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.23. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dąbrowie 

Chełmińskiej, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że właściciele drogi wewnętrznej prywatnej złożyli wniosek o 

nadanie nazwy ulicy proponując nazwę Pod Fiołkami. 

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.45.2019  w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Dąbrowie Chełmińskiej,  która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.24. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2019 rok, głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji przedstawił informacje o planowanych kontrolach.  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.46.2019  w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2019 rok,  która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.25. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrowa 

Chełmińska na 2019 rok, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że do projektu uchwały nie wprowadzono żadnych dodatkowych 

zmian.  

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  
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Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy dwunastu 

głosach „za” i dwóch wstrzymujących podjęła uchwałę nr IV.47.2019  w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2019 rok,  która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

ad.26. W dyskusji nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2019-2029, głos 

zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że doprecyzowania wymagało zadanie dotyczące rewitalizacji 

budynków w miejscowości Czemlewo i Rafa.  Przedstawił kwoty planowanych inwestycji. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.48.2019  zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2019-2029,  

która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

ad.27. W dyskusji nad wnioskiem w sprawie podwyższenia wynagrodzeń zasadniczych 

nauczycieli, wychowawców, innych pracowników pedagogicznych i pracowników 

niepedagogicznych zatrudnionych w szkołach, głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że do dyrekcji Zespołów Szkół w Dąbrowie Chełmińskiej i Czarżu 

wpłynęły wnioski o podwyższenie wynagrodzeń o 1000 zł brutto.  

Komisje Rady Gminy negatywnie zaopiniowały w/w wniosek. 

Wójt Gminy przypomniał, że Rada Gminy zgodziła się na podwyżki w wysokości 5% dla 

nauczycieli i 2% pozostałych pracowników oświatowych. Przypomniał, że obniżono subwencję 

oświatową o 167 000 zł, a Gmina dołożyła 1 000 000 zł do wynagrodzeń. Przedstawił obecnym 

apel, by wynagrodzenia nauczycieli były finansowane z budżetu państwa i taki wniosek będzie 

redagować, ponieważ poparły go wszystkie Komisje Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Rada Gminy przy obecności czternastu radnych, przy jednym głosie „za”, trzynastoma  przeciw 

negatywnie rozpatrzyła wniosek w sprawie podwyższenia wynagrodzeń zasadniczych 

nauczycieli, wychowawców, innych pracowników pedagogicznych i pracowników 

niepedagogicznych zatrudnionych w szkołach, który stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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ad.28. W dyskusji nad wnioskiem w sprawie ustalenia nowej lokalizacji zbiórki dzieci 

dowożonych do szkoły,  głos zabrali: 

Wójt Gminy poinformował, że w części Gzina, o której mowa we wniosku, przystanek jest 

wyznaczony w miejscu, w którym zatrzymuje się autobus PKS. Odbyła się wizja terenowa i wg 

Komisji proponowana lokalizacja nie może być zrealizowana. Będzie wniosek o wybudowanie 

zatok autobusowych. Wyznaczone miejsce jest bezpieczne i nie faworyzuje żadnej grupy. 

Dodał, że z ulicy Sosnowej dzieci mogą bezpiecznie przejść na ścieżkę rowerową. 

Komisje Rady Gminy negatywnie zaopiniowały w/w wniosek. 

 

Rada Gminy przy obecności czternastu radnych, przy jednym  głosie za i  trzynastu głosach 

przeciw odrzuciła wniosek w sprawie ustalenia nowej lokalizacji zbiórki dzieci dowożonych do 

szkoły, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.29. Przyjęcie planu pracy Komisji Rady Gminy na rok 2019. 

Przewodniczący Komisji Rady Gminy przedstawili informacje o planowanych tematach, które 

będą podejmowane przez Komisje w roku 2019.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji Rady Gminy na rok 2019, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 30. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego 

dotyczącego wyborów sołtysa Sołectwa Dąbrowa Chełmińska oraz członków Rady Sołeckiej 

Sołectwa Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy odniósł się do zarzutów.  Dodał, że komisja skrutacyjna bierze pełną 

odpowiedzialność za treść wypełnianych kart i może to podzlecić. 

Radny Marek Kuśmierek zwrócił uwagę, że to nie wpłynęło na wynik głosowania. 

Radny Sławomir Szydło podkreślił, że zarzut dotyczy przeprowadzenia wyborów organów 

jednostek pomocniczych  niezgodnie ze statutem sołectwa.  

Wójt Gminy  podtrzymał stanowisko, iż zarzuty wskazane w proteście  nie stanowią  podstawy 

do ponownego przeprowadzenia wyborów. 

Przewodniczący Komisji Rady Gminy przedstawili następujące stanowiska Komisji: 

Komisje Rewizyjna oraz Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych negatywnie 

zaopiniowały w/w protest.  



   str. 17 

 

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska nie zajęła stanowiska,  

uznając, że każdy będzie głosował wg swojego sumienia. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy dwunastu 

głosach „za”, jednym głosie przeciwnym i jednym głosie wstrzymującym, podjęła uchwałę nr 

IV.49.2019  w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego dotyczącego wyborów sołtysa 

Sołectwa Dąbrowa Chełmińska, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 31. W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego Bydgoszcz - Północ w 

Bydgoszczy na uchwałę Nr XXV.214.2016 Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska z dnia 29 

grudnia 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Michał Lipiński – Radca Prawny wyjaśnił, że w zaskarżonej uchwale wprowadzono, zdaniem 

prokuratora, definicję harmonogramu. Przygotowywał odpowiedź do Prokuratury z 

wyjaśnieniem tego zarzutu. Dodał, że jego zdaniem nie doszło tutaj do zdefiniowania słowa 

harmonogram. Użyte w uchwale słowo jest skrótem długiej nazwy. Zwrócił uwagę na to, że 

Prokuratura nie odniosła się do użytego w zaskarżonej uchwale określenia regulaminu, a jego 

zastosowanie było podobne. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie podjęła uchwałę nr IV.50.2019 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego 

Bydgoszcz - Północ w Bydgoszczy na uchwałę Nr XXV.214.2016 Rady Gminy Dąbrowa 

Chełmińska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

ad.32. Przewodniczący Komisji Rady Gminy przedstawili informacje o pracach Komisji                         

w okresie międzysesyjnym:  

Radny Dawid Pałczyński  – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, 

podczas którego omawiano sprawy związane z tematyką Sesji. 
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Radny Marek Kuśmierek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja                                    

w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie podczas którego omawiała kwestie 

związane z tematyką Sesji Rady Gminy. 

Radny Gabriel Zukierski – Przewodniczący  Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Środowiska poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, 

podczas którego omawiała sprawy związane z tematyką Sesji Rady Gminy. 

Radny Sławomir Szydło poinformował, że odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej.  

 

Rada Gminy w głosowaniu elektronicznym  przy obecności czternastu radnych, przy czternastu 

głosach „za” – jednogłośnie przyjęła informacje z prac Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

ad.33. W punkcie „Odpowiedzi na interpelacje, sprawy różne” podnoszono następujące 

kwestie: 

Szymon Dunal – Sołtys Sołectwa Dąbrowa Chełmińska poinformował, że w Unisławiu odbył 

się Konwent Wójtów. Zapytał, czy na tym spotkaniu była poruszana sprawa finansowania i 

budowy dróg gminnych i samorządowych? 

Wójt Gminy poinformował, że głównym zadaniem Konwentu był wybór władz. Poruszano 

różne tematy, m.in. program budowy dróg lokalnych. Dla naszej Gminy jest bonus 

dodatkowych 10 punktów, ponieważ w ostatnich 3 latach nie występowała o dotacje. 

Planowane jest dokończenie  ul. Rzemieślniczej i Wyzwolenia. O dokładnych kwotach 

poinformuje, gdy będzie ogłoszony konkurs. 

Drugi temat dotyczył ewentualnego strajku nauczycieli, który jest przewidziany w kwietniu br. 

Marszałek Województwa poinformował, że planowana jest przebudowa wszystkich dróg 

wojewódzkich.  

Wójt Gminy zaprosił Sołtysów na spotkanie, które odbędzie się w dniu  26.02.2019 r. o 16:00. 

 Wójt Gminy złożył podziękowania Radnym, którzy uczestniczyli we wszystkich zebraniach 

wiejskich. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za pomoc przy przeprowadzaniu zebrań wiejskich. 

Wójt Gminy poinformował, że trwa nabór do projektu, w ramach którego odbędą się szkolenia 

dla mieszkańców z zakresu obsługi Internetu. Planuje się utworzenie co najmniej 10 grup po 12 

osób. Miejsce szkolenia będzie dostosowane do potrzeb mieszkańców. Można składać 

deklaracje udziału w szkoleniu. 

 

ad 34. Przewodniczący Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 12.50 

zamknął IV Sesję Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

Protokółował:      Przewodniczył: 
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